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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Организирано съвместно от БТПП, СУ и още 11 университета Българската търговско-промишлена палата,
Софийският университет и още 11 университета организират информационно събитие по проекта "МОДЕРН-А:
МОДЕРНизация в партньорство чрез дигитализация на академичната екосистема" на 15 юли 2022г. от 13ч. в
Ректората на СУ относно новите съвместни програми за приемане и обучение на студенти през новата у... 

В София се открива изложба, посветена на покойния юрист и граждански активист, както и на малко известния му
фотографски архивКогато вървите към Моста на влюбените откъм НДК, ще ви посрещне портретът на един от най-
разпознаваемите юристи днес, както и най-цитирания ни граждански активист, вече покойният доц. д-р Кристиан
Таков. А до него снимка на майка му, оперната певица Галя Йончева, за която т... 

Публично събитие по проекта "МОДЕРН-А: МОДЕРНизация в партньорство чрез дигитализация на академичната
екосистема" ще се състои на 15 юли от 13:00 до 15:00 часа в Конферентната зала в Ректората на Софийския
университет "Св. Климент Охридски" (бул. "Цар Освободител" 15, в Северното крило, етаж 2). Това съобщи
пресцентърът на висшето училища.Проектът се изпълнява от Софийския университет "Св. Климент... 

Публично събитие по проекта "МОДЕРН-А: МОДЕРНизация в партньорство чрез дигитализация на академичната
екосистема" ще се състои на 15 юли от 13:00 до 15:00 часа в Конферентната зала в Ректората на Софийския
университет "Св. Климент Охридски" (бул. "Цар Освободител" 15, в Северното крило, етаж 2). Това съобщи
пресцентърът на висшето училища. Проектът се изпълнява от Софийския университет "Св. Климен... 

Заглавие: Информационно събитие по проект "МОДЕРН-А: МОДЕРНизация в партньорство чрез дигитализация
на академичната екосистема"
Дата: 12.07.2022 14:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Защо за Кристиан Таков моралът е доброто
Дата: 11.07.2022 13:35
Медия: Капитал

Заглавие: Нови съвместни програми ще бъдат представени по проекта за модернизация във висшето
образование
Дата: 12.07.2022 11:23
Медия: Утро Русе

Заглавие: Нови съвместни програми ще бъдат представени по проекта за модернизация във висшето
образование
Дата: 12.07.2022 11:23
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bcci.bg/news/18903
https://www.capital.bg/moiat_capital/svobodno_vreme/2022/07/12/4367807_zashto_za_kristian_takov_moralut_e_dobroto/
https://utroruse.com/article/821494/
https://www.bta.bg/bg/news/lik/295765-novi-savmestni-programi-shte-badat-predstaveni-po-proekta-za-modernizatsiya-vav-


Насочен към адаптиране на професионалното образование и обучение към нуждите на пазара на труда
Българската търговско-промишлена палата започва работа по нов европейски проект FactCheck /Adapting quality of
VET offer to the need of industry in the manufacturing sector/. Проектът е насочен към aдаптиране на
професионалното образование и обучение към нуждите на пазара на труда, новите умения в конт... 

Тази събота /16 юли/ най-малките жители на града ще имат възможността да се забавляват с игрите на своите
родители, в рамките на събитието "Градски пикник", съобщиха от община Враца.Предвидените занимания на
открито са федербал, тенис на маса, скачане с чували, колоездене, настолни игри и народна топка.В парка над
стадион "Христо Ботев" ще бъдат обособени зони за лятна читалня на открито, кулинарн... 

"Идеята за изложбата се появи при писането на сценария по случай филма за . Създаването на изложбата отне
около 3 месеца". Това заяви пред БГНЕС, Веселин Диманов, организатор на изложбата "Моралът е доброто",
съставена от авторски фотографии на големия юрист, университетски преподавател и общественик доц. д-р
Кристиан Таков. В архивите на Таков са открити огромен брои фотографии. "Осъзнахме, че то... 

Проект на документи за кандидатстване и изпълнение на проекти по процедура BG-RRP-3.004 Изх. №05-21-
6/11.07.2022 г. ДО Г-Н ДАНИЕЛ ЛОРЕР, МИНИСТЪР НА ИНОВАЦИИТЕ И РАСТЕЖА ОТНОСНО: Проект на
документи за кандидатстване и изпълнение на проекти по процедура BG-RRP-3.004 – Технологична
модернизация по Националния план за възстановяване и устойчивост, обявен за обществено обсъждане.
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ЛО... 

По трансграничен проект обучават желаещи безплатно по бизнес и предприемачество. Търговско-промишлена
палата Благоевград е изпълнител по проект "Укрепване на предприемаческата култура и сътрудничеството в
допустимия трансграничен регион", с акроним "STRENGTHEN" по Програмата за сътрудничество Interreg V-A
"Гърция-България 2014-2020, договор за субсидия: B6.3a.25/13.04.21. Всеки желаещ може да се р... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Анализът е от седмичния бюлетин на Института за пазарна икономика (ИПИ). Къде и колко средства от
европейските фондове са изплатени в регионите на България? На този въпрос ИПИ отговаря всяка година в хода
на разработването на изданията на "Регионални профили: показатели за развитие". В настоящия текст накратко
разглеждаме разпределението на европейските средства в областите и общините. Към 15 юни ... 

Заглавие: БТПП стартира работа по нов европейски проект FactCheck
Дата: 12.07.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Организират "Градски пикник" във Враца
Дата: 12.07.2022 13:00
Медия: Конкурент

Заглавие: "Моралът е правото": Изложба представя гениалния ум на доц. Кристиан Таков (СНИМКИ)
Дата: 11.07.2022 21:32
Медия: Actualno.com

Заглавие: Писмо на АОБР до министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер
Дата: 11.07.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Безплатни обучения за стартиращ бизнес
Дата: 12.07.2022 14:12
Медия: Агенция БГ

Заглавие: Колко и къде са изхарчените еврофондове в България
Дата: 12.07.2022 13:03
Медия: Дневник

https://www.bcci.bg/news/18902
https://www.konkurent.bg/news/16576200003197/organizirat-gradski-piknik-vav-vratsa
https://www.actualno.com/society/moralyt-e-pravoto-izlojba-predstavja-genialnija-um-na-doc-kristian-takov-snimki-news_1781190.html
https://www.bcci.bg/news/18900
https://agencia.bg/2022/07/12/%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%89-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD/
https://www.dnevnik.bg/analizi/2022/07/12/4368229_kolko_i_kude_sa_izharchenite_evrofondove_v_bulgariia/


Държавата си върна обратно жп гарата в София срещу близо 11 млн. лв., които ще плати на крупния превозвач
Миролюб Столарски за направените от него инвестиции през последните 7 години. Прекратяването на концесията
става по взаимно съгласие и е взето заради реализацията на голям европейски проект за близо 90 милиона лева.
Срещу обезщетението Столарски се задължава да прекрати делата, които водеше с... 

Италианската схема е със срок до 30 юни 2026 годинаЕвропейската комисия одобри италианска схема за
подкрепа на изграждането на фотоволтаични инсталации в аграрния сектор, за която ще бъдат похарчени 1,2
милиарда евро. Рим ще получи средствата по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост, а схемата се
очаква да допринесе за стратегическите цели, свързани със Зелената сделка. По думите на к... 

Правителството прие решение за прекратяване на договора за концесия на железопътна гара Пловдив.
Предложението за прекратяване на договора е направено от концесионера "Железопътна гара Пловдив" с
управител Миролюб Столарски.Договорът за концесия на железопътна гара Пловдив е сключен през 2013 г. и е
влязъл в сила през 2015 г. Причината за прекратяване му са започналите от Национална компания "Жел... 

"Не бих казал, че през следващите месеци е възможно да останем без газ. При всички положения газ ще има, но
на много висока цена". Това заяви енергийният експерт и бивш заместник-министър на енергетиката Явор
Куюмджиев. Като аргумент той посочи динамичната ситуация в света и в Европа, в която над 40% от потреблението
се осигурява от Русия. "На Балканския полуостров в момента няма много големи изт... 

Европейската комисия обяви инвестиции от над 1,8 млрд. евро в 17 широкомащабни иновативни проекта за чисти
технологии в третия кръг от разпределяне на средства по линия на Фонда за иновации. Избраните проекти ще се
реализират в девет европейски държави, сред които е и България. 

Румънската платформа за маркетинг, базиран на потребителско съдържание ProductLead, навлиза на българския
пазар. Тя вече работи с местни инфлуенсъри и лидери на мнение, чиито брой тепърва ще се увеличава. Днес 92%
от потребителите се доверяват повече на органичното, генерирано от други потребители съдържание, отколкото
на традиционната реклама. Статистика, която превръща т.нар. UGC (User Generated... 

Заглавие: Държавата си върна жп гарата в Пловдив срещу 11 млн. лв. за бизнесмена Столарски
Дата: 12.07.2022 13:00
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Италия с 1,2 млрд. евро за фотоволтаици в агросектора
Дата: 12.07.2022 12:14
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Прекратяват концесията на гара Пловдив
Дата: 12.07.2022 12:04
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Газ ще има, но въпросът е на каква цена
Дата: 12.07.2022 11:53
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: ЕК отпуска 1,8 млрд. евро за 17 проекта за чисти технологии в България и още осем страни
Дата: 12.07.2022 15:12
Медия: Industry Info

Заглавие: Иновативна румънска платформа за маркетинг чрез потребителско съдържание стъпва на
българския пазар
Дата: 12.07.2022 15:04
Медия: kafene.bg

Заглавие: Бизнесът: Увеличете добива на дървесина, не го намалявайте
Дата: 11.07.2022 13:02

https://www.mediapool.bg/darzhavata-si-varna-zhp-garata-v-plovdiv-sreshtu-11-mln-lv-za-biznesmena-stolarski-news337605.html
https://agro.bg/novini/investitsii/italiya-s-12-mlrd-evro-za-fotovoltaitsi-v-agrosektora/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/29760/Prekratqvat-koncesiqta-na-gara-Plovdiv?page=
https://bnr.bg/plovdiv/post/101675338/gaz-shte-ima-no-vaprosat-e-na-kakva-cena
http://industryinfo.bg/article/29861-ek-otpuska-1-8-mlrd-evro-za-17-proekta-za-chisti-tehnologii-v-balgariia-i-oshte-osem-strani
https://kafene.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D1%80/
https://www.dotbg.bg/article/11997091


Браншовете, заети с дървообработването: мебелната промишленост, хартиено-целулозната и други, се обърнаха с
призив - отворено писмо, до президента, председателя на Народното събрание и премиера, да отмени
скандалната според тях заповед на служебния земеделски министър м.г., с която се ограничава с 30% добиването
на дървесина. Те апелират и към депутатите да не приемат предложените промени в Закон... 

За разлика от Европейската централна банка, Федералният резерв повишава лихвените проценти с агресивни
темповеОбменният курс на еврото падна точно до 1 долар, както се очакваше. С това така обсъжданият "паритет"
е достигнат. През последните 12 месеца европейската валута е паднала с 15 процента спрямо американската,
пише TCE. Отслабването на еврото е огледален образ на все по-силния долар. За разли... 

Очаква се фотоволтаичната инсталация да произвежда 370 MWh годишно, което ще покрива 15% от годишните
нужди на електроенергия на логистичния център. JYSK завърши изграждането на модерна фотоволтаична
централа в Дистрибуционен Център Божурище.Соларният парк е инсталиран на покрива на разпределителния
хъб, а мощността му е 350 kWp, изцяло за собствено потребление. С новата си фолтоволтаична централа... 

Слушай новината Испания ще наложи временно допълнителни данъци на енергийните компании и банките, които
трябва да генерират приходи в размер от 7 милиарда долара през 2023 г. и 2024 г. и да помогнат на испанците да
се справят с инфлацията и високите цени на енергията, обяви премиерът Педро Санчес, цитиран от Ройтерс и
Франс прес. Правителството очаква да събира по 2 милиарда евро годишно от енерги... 

"Железният силикат е вторичен продукт от преработката на мед, но същевременно е и универсална суровина за
много области на строителството. Използването му има редица ползи както за дълготрайността на крайните
продукти, така и за околната среда". Това каза д-р инж. Емануела Манолова, мениджър "Бизнес развитие железни
силикати" в "Аурубис България" по време на конференцията "Стратегическа инфраструк... 

Николай Кискинов, управляващ партньор във "Владимиров Кискинов", "В развитие", 12.07.2022Високите цени на
енергията започват още през лятото, което не би трябвало да се случва, и вещаят още по-големи покачвания през
есенния и зимния сезон. Това коментира Николай Кискинов, управляващ партньор във "Владимиров Кискинов", в
ефира на предаването "В развитие" с водещ Делян Петришки. "Това което виждаме ... 

Медия: Dotbg.bg

Заглавие: За първи път от две десетилетия: 1 евро е 1 долар
Дата: 12.07.2022 15:33
Медия: Дарик

Заглавие: Дистрибуционният хъб на JYSK у нас с нов соларен парк
Дата: 12.07.2022 15:04
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Испания облага свръхпечалбите на банките и енергийните компании
Дата: 12.07.2022 15:27
Медия: Новини.бг

Заглавие: "Аурубис България" работи за оползотворяване на вторични продукти
Дата: 12.07.2022 15:25
Медия: Ер Нюз

Заглавие: Цените на електричеството са високи въпреки летния сезон, а фючърсите стигат рекорди
Дата: 12.07.2022 15:26
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Епохата на "евтините пари" е към своя край: Как ще се отрази промяната на българския имотен
пазар?
Дата: 12.07.2022 14:11
Медия: БНТ Новини

https://darik.bg/za-parvi-pat-ot-dve-desetiletia-1-evro-e-1-dolar
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/29763/Distribucionniqt-hyb-na-JYSK-u-nas-s-nov-solaren-park?page=
https://novini.bg/sviat/eu/727824
https://rnews.bg/%D0%B0%D1%83%D1%80%D1%83%D0%B1%D0%B8%D1%81-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%83%D0%BA%D1%82%D0%B8/
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/108459-tsenite-na-elektrichestvoto-sa-visoki-vapreki-letniya-sezon-a-fyucharsite-stigat-rekordi
https://bntnews.bg/news/epohata-na-evtinite-pari-e-kam-svoya-krai-kak-shte-se-otrazi-promyanata-na-balgarskiya-imoten-pazar-1201314news.html


Епохата на "евтините пари" е към своя край - след 20 години на ниски лихвени нива централните банки по целия
свят започнаха повишения. Най-рязко лихвените проценти повишиха Федералния резерв (ФЕД) и Английската
централна банка (АЦБ). Как ще се отрази промяната на българския имотен пазар, който в последната една година
е осезаемо динамичен - Георги Киров, партньор и директор "Капиталови пазари" в е... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

В днешно време технологиите се явяват основен двигател за развитието на света, като го правят изключително
динамичен и променящ се буквално всеки ден. С поглед към бъдещето, секторът на Информационните и
комуникационни технологии (ИКТ) ще играе все по- важна роля в развитието на страните от ЕС, като същият
бележи повече от петкратен ръст за последните 10 години. Въпреки скоростното развитие на сек... 

Погледите на икономистите са насочени към Европейската централна банка и намеренията за повишение на
основните лихвени проценти. Ефектът няма да бъде мигновен. Тази мярка може да се отрази най-рано през
есента или дори към края на годината и то единствено на банките, които са с изчерпан евтин ресурс и за които се
очаква от тогава да започнат да качват лихвите си. Това каза в новия епизод на Бизнес... 

Около хиляда човека блокираха днес централен мост в Будапеща в знак на протест срещу обсъждано в
парламента предложение на правителството за повишаване на данъците за стотици хиляди малки фирми,
предаде Ройтерс. Отначало демонстрантите се събраха на площада пред парламентарната сграда, но после се
преместиха на близкия мост над река Дунав и спряха трафика между двете части на унгарската столица. П... 

Епохата на "евтините пари" е към своя край - след 20 години на ниски лихвени нива централните банки по целия
свят започнаха повишения. Най-рязко лихвените проценти повишиха Федералния резерв (ФЕД) и Английската
централна банка (АЦБ). Как ще се отрази промяната на българския имотен пазар, който в последната една година
е осезаемо динамичен - Георги Киров, партньор и директор "Капиталови пазари" в е... 

Най-голям дял от общия брой запазени работни места е в сектор "Преработваща промишленост"До 29 юли
работодателите, които са ползвали мярката за запазване на заетостта 60 на 40 през месец юни трябва да
предоставят в Агенцията по заетостта отчетите за участвалите работници. Мярката започна да действа през март
2020 година и приключи в края на миналия месец. По оперативна информация на НОИ към 23 ю... 

Заглавие: Женският пол в сферата на ИКТ- предизвикателства за постигане на половото равенство в бъдещия
дигитален свят
Дата: 12.07.2022 11:11
Медия: E-79 News

Заглавие: Експерт: Има бум на потребителските кредити от началото на годината
Дата: 12.07.2022 15:22
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Протест срещу вдигането на данъците блокира централен мост в Будапеща
Дата: 12.07.2022 15:00
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Експерт: Поскъпването на кредите идва обикновено в пакет, с изискване от банките, за по-кратък срок
на изплащане
Дата: 12.07.2022 15:06
Медия: Русе 24

Заглавие: Колко платиха на работодателите, за да запазят работни места през пандемията
Дата: 12.07.2022 14:45
Медия: Pariteni

Заглавие: Атидже Вели: Европейските средства не стигат до България по вина на държавата
Дата: 12.07.2022 13:52

http://e-79.com/?p=13546
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/advices/ekspert-_ima_bum_na%7E6eec13a4-3134-441d-b3f2-96369da187db/
https://www.asenovgrad.net/news/545288/protest-sreshtu-vdiganeto-na-danatsite-blokira-tsentralen-most-v-budapeshta
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Ekspert-Poskupvaneto-na-kredite-idva-obiknoveno-v-paket-s-iziskvane-ot-bankite-za-po-kratuk-srok-na-izplashtane-1305180
https://www.pariteni.bg/novini/pari/kolko-platiha-na-rabotodatelite-za-da-zapaziat-rabotni-mesta-prez-pandemiiata-243029
https://www.gramofona.com/bylgaria-politika/atidje-veli-evropeyskite-sredstva-ne-stigat-do-balgariya-po-vina-na-darjavata


Минималната работна заплата в България е най-ниска за целия Европейски съюз – 312 евро. За сравнение, в
Люксембург получават над 2000 евро. Данните изнесе пред журналисти в Страсбург евродепутатът Атидже Вели от
групата на "Обнови Европа". Тя посочи, че през последните няколко дни се обсъжда директива за минималните
работни заплати в страните членки на ЕС. Тенденциите са сумите да се подобрят за в... 

Доц. Косьо Стойчев, ръководител катедра "Регионална и политическа география" към СУ , в "Бизнес старт",
12.07.2022В момента имаме ново противостоене, нова Студена война, която, освен своята гореща фаза на
украинска територия, придобива своята гореща фаза и на енергийния пазар. Тази война навлезе във фаза, в която
се ускорява, задълбочава и влошава. Това каза доц. Косьо Стойчев, ръководител катедра... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

На своето заседание днес, 12 юли, комисията по образование, култура, наука и културно многообразие към
Столичния общински съвет подкрепи единодушно предложението в столицата да бъде поставен паметник на
Нелсън Мандела. Предложението е на т Н. Пр. Табо Тахе, извънреден и пълномощен посланик на Република
Южна Африка у нас. Докладът е внесен от общинските съветници Малина Едрева, Веселин Калановски и... 

Стотици хора засвидетелстваха за последен път почитта си към Шиндзо Абе, който почина на 67 годиниЯ пония се
прощава днес с Шиндзо Абе, най-дълго управлявалия си премиер, който бе прострелян на политическа проява
миналата седмица и почина от раните си, предаде Ройтерс. Мъже в черни костюми и с черни вратовръзки и жени в
черни рокли влязоха в Зоджо-джи, храм в центъра на Токио, за да присъстват на ... 

Популизмът ражда абсурдни коалиции, които лесно се разпадатИнтервю на Оля Ал-Ахмед Давид Леон Леви е
роден на 25 септември 1969 г. в София. Възпитаник е на НПМГ. След отбиване на военната си служба в България,
през 1990 г. заминава за Израел, където до 2003 г. изучава тв и кино режисура, масмедии и комуникации в
Телавивския университет. Продължава образованието си в областта на бизнес мениджмънта ... 

Това заяви вицепремиерът, министър на икономиката и индустрията и лидер на БСП Корнелия Нинова в
предаването "Тази сутрин" по БТВ: Съболезнования на близките на починалите. Това може би е събирателен
образ на модела, срещу който се опитваме да се борим в годините – многократно нарушаване на закона, чадър от
институции, чувство за безнаказаност у един млад човек и чувство за несправедливост в цялот... 

Медия: Грамофона

Заглавие: Енергийната криза заплашва не само индустриалната, но и финансовата система на ЕС
Дата: 12.07.2022 12:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Културната комисия в СОС подкрепи единодушно поставянето на паметник на Нелсън Мандела
Дата: 12.07.2022 11:37
Медия: Столица Бг

Заглавие: Япония се прощава с Шиндзо Абе
Дата: 12.07.2022 11:12
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Давид Леви за скандала с изгонените руснаци: Такъв кураж е имал само Стамболов!
Дата: 10.07.2022 13:15
Медия: Марица

Заглавие: Корнелия Нинова: Работим за три неща – цени, доходи и овладяване на инфлацията
Дата: 12.07.2022 13:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Ивайло Мирчев: ДБ е със силна заявка за третия мандат
Дата: 12.07.2022 11:54
Медия: ABCnews.bg

https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/108453-energiynata-kriza-zaplashva-ne-samo-industrialnata-no-i-finansovata-sistema-na-es
https://stolica.bg/mestna-politika/kulturnata-komisiya-v-sos-podkrepi-edinodushno-postavyaneto-na-pametnik-na-nelsan-mandela
https://www.vesti.bg/sviat/iaponiia-se-proshtava-s-shindzo-abe-6147145
https://www.marica.bg/svqt/david-levi-za-skandala-s-izgonenite-rusnaci-takav-kuraj-e-imal-samo-stambolov
https://bgvest.eu/792573/
https://www.abcnews.bg/bg/news/16576160635167/ivaylo-mirchev-db-e-sas-silna-zayavka-za-tretiya-mandat


Кой ще вземе третия мандат решава президентът. "Демократична България" направихме силна заявка. И във
времето показахме, че можем да си говорим с всички от четворната коалиция без обиди и караници. Това заяви
народният представител от "Демократична България" Ивайло Мирчев в eфира на БНТ, като категорично отхвърли
вариант да се водят разговори за управление с ГЕРБ. "Управлението трябва да е в рамки... 

На заседанието на Общинския съвет в края на юни бе актуализрана наредбата за определянето и
администрирането на местните такси и цени на услуги. Промяната се отнася само до чл. 49 от наредбата, касаеща
маркирането на добитата дървесина при условията и реда на ЗОССИ в лежащо състояние за 1 куб.м за едра,
средна и дребна дървесина, а също дърва за огрев и издаването на превозен билет за извозване на... 

Европейската комисия върна Стратегическия план за развитие на земеделието на България с 405 коментари и
забележки. Голяма част от критиките на ЕК можеха да бъдат избегнати, ако Министерството на земеделието беше
взело под внимание препоръките на природозащитните организации. Комисията критикува плана за липса на
ясни цели за опазване на околната среда и адаптация към климатичните промени, както и ... 

ГКПП "Капитан Андреево" е отвличане на вниманието. Това заяви пред БНТ Емил Димитров – Ревизоро. Там
проблемът е решен на 80%, остават още 20%, някой е решил да пренареди играчите, смята той. Там има ПиАр, по
мнението му. Той обясни, че в Европа частни фирми осъществяват контрола. Случващото се на границата може да
се подобри, според него. Има ли далавера – винаги търси човек от София, те изпълняв... 

Инвестиционният климат се подобряваше в различните региони на Европейския съюз, когато избухна войната в
Украйна. В миналото разтърсващи събития от подобен мащаб често предизвикваха сериозни диспропорции в
регионалното развитие. Това се казва в нов доклад на Европейската инвестиционна банка (ЕИБ), озаглавен
"Регионална кохезия в Европа 2021-2022". В него се разглежда как европейските региони са се... 

"Не съм сигурен, че мога да ви кажа всичко, за което се договаряме с холандското правителство. Не бих искал да
подготвям Руската федерация за неприятни изненади за тях", заяви Зеленски пред репортери на брифинг след
разговори с нидерландския министър-председател Марк Рюте. След срещата си с Рюте Зеленски заяви, че
Нидерландия е един от десетте най-големи партньори на Украйна. "Вече е направено мно... 

Заглавие: Актуализираха наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги
Дата: 12.07.2022 11:12
Медия: Вестник Росица

Заглавие: ЕК НИ ВЪРНА СТРАТЕГИЧЕСКИЯ ПЛАН ЗА РАЗВИТИЕ НА ЗЕМЕДЕЛИЕТО С 405 КОМЕНТАРИ И
ЗАБЕЛЕЖКИ 
Дата: 12.07.2022 15:14
Медия: 5GMedia

Заглавие: Ревизоро: Има ли далавера, има и политически чадър
Дата: 12.07.2022 15:06
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Войната в Украйна може да сложи край на икономическия растеж в Европа, предупреди
вицепрезидентът на ЕИБ Лиляна Павлова
Дата: 12.07.2022 14:55
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Зеленски: Не мога да кажа всичко от срещата с Рюте, за да не разваля неприятните изненади за
Русия
Дата: 12.07.2022 15:06
Медия: ПИК

Заглавие: Корнелия Нинова: Работим за три неща – цени, доходи и овладяване на инфлацията 
Дата: 12.07.2022 12:49
Медия: Novinata.bg

https://www.rositza.com/28843/aktualiziraha-naredbata-za-opredelyaneto-i-administriraneto-na-mestnite-taksi-i-tseni-na-uslugi/
https://5gmedia.bg/26947/ek-ni-vrna-strategicheskiya-plan-za-razvitie-na-zemedelieto-s-405-komentari-i-zabelezhki
https://presstv.bg/from-the-country/%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D0%B7%D0%BE%D1%80%D0%BE-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/295931-voynata-v-ukrayna-mozhe-da-slozhi-kray-na-ikonomicheskiya-rastezh-v-evropa-pred
https://pik.bg/%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B6%D0%B0-%D0%B2%D1%81%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81-%D1%80%D1%8E%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D1%8F-%D0%BD%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-news1116032.html
https://novinata.bg/politika/korneliq-ninova-rabotim-za-tri-nestha-ceni-dohodi-i-ovladqvane-na-inflaciqta/


Рано или късно ще стигнем до таван на цените, категоричен е вицепремиерът Това заяви вицепремиерът,
министър на икономиката и индустрията и лидер на БСП Корнелия Нинова в предаването "Тази сутрин" по БТВ:
Съболезнования на близките на починалите. Това може би е събирателен образ на модела, срещу който се
опитваме да се борим в годините – многократно нарушаване на закона, чадър от институции, чувст... 

Варна и Бургас също забавят темповете в сравнение с първите три месеца на годинатаАктивността на пазара на
недвижими имоти у нас започва да намалява, показват данните на Агенцията по вписванията. През първото
тримесечие на 2022 година в България са изповядани 44,1 хиляди покупко-продажби, което е с 10,80% повече в
сравнение със същия период на 2021 година. През второто тримесечие на годината обаче... 

Заглавие: Сделките с имоти в София "замръзнаха", спад на интереса и по морето
Дата: 12.07.2022 12:42
Медия: Bulgaria ON AIR

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/271955-sdelkite-s-imoti-v-sofiya-zamraznaha-spad-na-interesa-i-po-moreto
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